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OR.Oz.0022.3.2021 

PROTOKÓŁ NR  142/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 20 stycznia 2021 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia trzeciego przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż budynków garażowych oraz działek niezabudowanych 

położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego, stanowiących własność 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.2. Opinie, wnioski komisji Rady Powiatu. 

5.3. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu o zajęcia stanowiska 

w sprawie ubiegania się o dofinansowanie w ramach działania 6.3 Inwestycje  

w infrastrukturę edukacyjną, poddziałanie 6.3.2 Inwestycje w infrastrukturę kształcenia 

zawodowego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego na lata 2014 – 2020 dot. projektu pn. „Poprawa jakości usług edukacyjnych 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim poprzez wyposażenie warsztatów 

szkolnych warsztatu maszyn i urządzęń” – zajęcie stanowiska. 

5.4. Projekt aneksu do porozumienia zawartego z Województwem Kujawsko – Pomorskim 

dnia 13 listopada 2020 r. w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów  

i techników. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego. Posiedzenie prowadzone jest zdalnie. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 11:30. 

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska  – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu. Pani Małgorzata Wdowczyk członkini Zarządu Powiatu uczestniczy  

w posiedzeniu zdalnie. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 141/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 14 stycznia 2021 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 141/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 14 stycznia 2021 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia. 

Czy są wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia trzeciego przetargu 

ustnego nieograniczonego na sprzedaż budynków garażowych oraz działek 

niezabudowanych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego, 

stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ogłoszenia trzeciego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż budynków 

garażowych oraz działek niezabudowanych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy  

ul. Wyspiańskiego, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

W zasobie nieruchomości stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego znajdują się 

22 budynki garażowe oraz 2 działki niezabudowane wraz z udziałem w drodze wewnętrznej 

położone w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego. Na okoliczność sprzedaży 

odbyły się dwa przetargi ustne nieograniczone, w wyniku których sprzedano 3 budynki 

garażowe oraz 1 działkę niezabudowaną. Pozostałe przetargi zakończyły się wynikiem 

negatywnym ze względu na brak oferentów.  

Minęło już 30 dni od ostatniego przetargu, w związku z tym zgodnie z ustawą o gospodarce 

nieruchomościami możemy ogłosić kolejne przetargi. Musimy dzisiaj podjąć decyzję czy 

ogłaszamy trzeci przetarg ustny nieograniczony. Moim zdaniem należy tę decyzję podjąć  

i ogłosić trzeci przetarg nie obniżając ceny. 

Otwieram dyskusję? 

 

Pan Adam Potaczek – kiedy odbyłby się ten przetarg? 
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Pani Lidia Tokarska – w dniach 2 – 5 marca 2021 r. 

  

Pan Adam Potaczek – jestem za. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jestem za. 

 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję podjąć uchwałę w sprawie ogłoszenia trzeciego przetargu 

ustnego nieograniczonego na sprzedaż budynków garażowych oraz działek niezabudowanych 

położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego, stanowiących własność 

Powiatu Aleksandrowskiego, i przeprowadzenia go w dniach 2-5 marca 2021 r. przy 

pozostawieniu cen z pierwszego przetargu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie ogłoszenia trzeciego przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż budynków garażowych oraz działek niezabudowanych 

położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego, stanowiących własność 

Powiatu Aleksandrowskiego, i przeprowadzenia go w dniach 2-5 marca 2021 r. przy 

pozostawieniu cen z pierwszego przetargu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 14 stycznia 

2021 r. znak: GN.Gg.6840.1.2020 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

ogłoszenia trzeciego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż budynków garażowych 

oraz działek niezabudowanych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy  

ul. Wyspiańskiego, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego, stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Opinie, wnioski komisji Rady Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.2. Opinie, wnioski komisji Rady Powiatu. 

Komisja Finansowo – Budżetowa Rady Powiatu Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu  

18 stycznia 2021 r. pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał skierowane pod obrady Rady 

Powiatu należące do jej właściwości. 

Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Finansowo 

– Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 18 stycznia 2021 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 18 stycznia 2021 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – Komisja Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 

posiedzeniu w dniu 18 stycznia 2021 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały skierowany 

pod obrady Rady Powiatu należący do jej właściwości. Ponadto, Komisja zwraca się do 

Zarządu Powiatu o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków finansowych na położenie 

warstwy ścieralnej na drodze powiatowej Turzno – Seroczki na odcinku Turzno - Brzeźno. 

Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią i wnioskiem Komisji 

Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 18 stycznia 2021 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią i wnioskiem Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 18 stycznia 2021 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – Komisja Rewizyjna Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 

posiedzeniu w dniu 18 stycznia 2021 r. dokonała kontroli działalności Zarządu Powiatu za 

okres między XVIII a XX sesją Rady Powiatu i nie wniosła uwag. Ponadto, podobnie jak 

Komisja Polityki Społecznej, Komisja Rewizyjna zwraca się do Zarządu Powiatu  

o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków finansowych na położenie warstwy ścieralnej 

na drodze powiatowej Turzno – Seroczki na odcinku Turzno - Brzeźno. 

Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią i wnioskiem Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 18 stycznia 2021 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią i wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 18 stycznia 2021 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję, żeby wniosek Komisji Polityki Społecznej i Komisji 

Rewizyjnej po przeanalizowaniu budżetu i ewentualnym znalezieniu środków postarać się 

zrealizować. 
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Pan Mariusz Możdżeń – rozmawiałem z tej sprawie z Dyrektorem Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim, który poinformował mnie, że koszt wykonania 

tego zadania to mniej więcej ok. 250.000 zł brutto. 

 

Pan Adam Potaczek – myślę, że dopiero po zakończeniu zimowego utrzymania dróg 

przeanalizujemy możliwości finansowe. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy kalkulacja jest już zrobiona? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – kosztorysu nie ma.  

 

Pani Lidia Tokarska – to są tylko wstępne założenia biorąc pod uwagę co tam trzeba zrobić, 

na jakim odcinku. Poszukamy oszczędności po akcji zima, zobaczymy jak ten budżet będzie 

się układał, jeśli wygospodarujemy wolne środki to Zarząd Powiatu postara się tę prośbę 

komisji zrealizować.  

Proponuję rozważyć zabezpieczenie środków finansowych i ujęcie zadania polegającego na 

położeniu warstwy ścieralnej na drodze powiatowej Turzno – Seroczki na odcinku Turzno – 

Brzeźno w budżecie powiatu na 2021 rok, o co wnosiła Komisja Polityki Społecznej  

i Komisja Rewizyjna Rady Powiatu Aleksandrowskiego, po przeanalizowaniu możliwości 

finansowych powiatu m.in. rozliczeniu zimowego utrzymania dróg powiatowych  

i przedstawienia przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

kosztów ewentualnej realizacji przedmiotowego zadania. Postaramy się te wnioski 

zrealizować jeśli uda nam się znaleźć na to środki finansowe. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił rozważyć zabezpieczenie środków finansowych i ujęcie zadania 

polegającego na położeniu warstwy ścieralnej na drodze powiatowej Turzno – Seroczki na 

odcinku Turzno - Brzeźno w budżecie powiatu na 2021 rok, o co wnosiła Komisja Polityki 

Społecznej i Komisja Rewizyjna Rady Powiatu Aleksandrowskiego, po przeanalizowaniu 

możliwości finansowych powiatu m.in. rozliczeniu zimowego utrzymania dróg powiatowych  

i przedstawienia przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

kosztów ewentualnej realizacji przedmiotowego zadania. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Opinie Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

18 stycznia 2021 r., stanowią załącznik do protokołu. 

Opinia i wniosek Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

18 stycznia 2021 r. stanowią załącznik do protokołu. 

Opinia i wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 18 stycznia 

2021 r. stanowią załącznik do protokołu. 
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Ad 5.3. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu o zajęcia 

stanowiska w sprawie ubiegania się o dofinansowanie w ramach działania 6.3 

Inwestycje w infrastrukturę edukacyjną, poddziałanie 6.3.2 Inwestycje  

w infrastrukturę kształcenia zawodowego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020 dot. 

projektu pn. „Poprawa jakości usług edukacyjnych Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim poprzez wyposażenie warsztatów szkolnych warsztatu 

maszyn i urządzęń” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.3. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału 

Rozwoju i Inwestycji Powiatu o zajęcia stanowiska w sprawie ubiegania się o dofinansowanie 

w ramach działania 6.3 Inwestycje w infrastrukturę edukacyjną, poddziałanie 6.3.2 Inwestycje 

w infrastrukturę kształcenia zawodowego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020 dot. projektu pn. „Poprawa 

jakości usług edukacyjnych Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim poprzez 

wyposażenie warsztatów szkolnych warsztatu maszyn i urządzęń”. 

W grudniu 2018 r. Powiat Aleksandrowski złożył wniosek o dofinansowanie projektu pod 

nazwą: „Poprawa jakości usług edukacyjnych Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim poprzez wyposażenie warsztatów szkolnych warsztatu maszyn i urządzęń”  

w ramach działania 6.3 Inwestycje w infrastrukturę edukacyjną, poddziałanie 6.3.2 Inwestycje 

w infrastrukturę kształcenia zawodowego Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020. W styczniu 2020 r. Urząd 

Marszałkowski Województwa Kujawsko – Pomorskiego poinformował, że projekt spełnił 

kryteria wyborów projektów i uzyskał kolejno najwyższą ilość punktów, ale nie kwalifikuje 

się do dofinansowania ze względu na wyczerpanie alokacji w ramach konkursu. 

Te środki finalnie znalazły się, ale dowiedzieliśmy się o tym dopiero teraz. Wiedząc, że raczej 

nie mamy szans na otrzymanie dofinansowania tego  projektu nie zabezpieczyliśmy środków 

w budżecie Powiatu Aleksandrowskiego na 2021 r. na wkład własny. 

Projekt obejmował wyposażenie warsztatu maszyn i urządzeń warsztatów szkolnych, które 

przeznaczone będą do celów praktycznej nauki zawodów takich jak: technik mechanizacji 

rolnictwa, technik mechanizacji rolnictwa i agrotroniki oraz technik agrobiznesu. Na dzień 

dzisiejszy pozostał tylko kierunek mechanizacji rolnictwa i agrotroniki.  

Myślę, że realizacja tego projektu i zabezpieczenie wkładu własnego w budżecie w celu 

zakupu tych maszyn i urządzeń jest dość ryzykowne i nierozsądne. Wiemy, że nabory nawet 

na ten jeden kierunek są coraz mniejsze i nie dają gwarancji, że w przyszłych latach będziemy 

go realizować, a być może w kolejnych latach nie będzie chętnych w ogóle. W związku  

z tym, proponuję podjąć decyzję trudną dla Zarządu Powiatu o rezygnacji z ubiegania się o to 

dofinansowanie.  

Jakie są państwa propozycje? 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – wiemy, że nabór na kierunek technik mechanizacji rolnictwa 

i agrotroniki, jak i na pozostałe kierunki rolnicze jest coraz mniejszy. Być może pojawią się 

inne projekty gdzie będziemy mogli uzyskać dofinansowanie do innych kierunków. Jest taka 

praktyka w Polsce, że szkoły o podobnym profilu współpracują ze sobą. Czy nie można by 
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było w ramach partnerstwa zorganizować praktyk w innych szkołach kształcących w tych 

kierunkach. Nie wiem jakie są możliwości realne w tym zakresie. Dzięki takiemu rozwiązaniu 

nie musielibyśmy kupować maszyn do warsztatów.  

 

Pani Lidia Tokarska – rozumiem, że pani jest za rezygnacją z dofinansowania tego projektu? 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – tak. 

 

Pan Adam Potaczek – poza tym, trzeba by było znaleźć w budżecie powiatu środki na wkład 

własny, co by było bardzo trudne. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – wkład własny to 366.581,12 zł.  

 

Pan Adam Potaczek – na obecną chwilę jestem za rezygnacją. Uczniów jest coraz mniej na 

kierunkach rolniczych.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – wiem, że szkoły kształcące w zawodach rolniczych 

przechodzą pod Ministerstwo Rolnictwa i wtedy jest inny sposób ich finansowania.  

  

Pan Adam Potaczek – tak, ostatnio w Powiecie Rypińskim szkoła rolnicza przeszła pod 

Ministerstwo Rolnictwa. Podstawowy warunek to odpowiednia liczba uczniów i minimum 

80% kształcących się w kierunkach rolniczych. W przypadku naszej szkoły nie mamy szans.  

 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję złożyć rezygnację z dofinansowania w ramach działania 

6.3 Inwestycje w infrastrukturę edukacyjną, poddziałanie 6.3.2 Inwestycje w infrastrukturę 

kształcenia zawodowego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020 dot. projektu pn. „Poprawa jakości usług 

edukacyjnych Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim poprzez wyposażenie 

warsztatów szkolnych warsztatu maszyn i urządzęń”. 

Decyzję tę podejmujemy świadomie, dla dobra powiatu, z troską o środki budżetowe. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił złożyć rezygnację z dofinansowania w ramach działania 6.3 

Inwestycje w infrastrukturę edukacyjną, poddziałanie 6.3.2 Inwestycje w infrastrukturę 

kształcenia zawodowego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020 dot. projektu pn. „Poprawa jakości usług 

edukacyjnych Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim poprzez wyposażenie 

warsztatów szkolnych warsztatu maszyn i urządzęń”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 20 stycznia  

2021 r. znak:  RI.042.1.2021 o zajęcia stanowiska w sprawie ubiegania się o dofinansowanie 

w ramach działania 6.3 Inwestycje w infrastrukturę edukacyjną, poddziałanie 6.3.2 Inwestycje 

w infrastrukturę kształcenia zawodowego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020 dot. projektu pn. „Poprawa 

jakości usług edukacyjnych Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim poprzez 

wyposażenie warsztatów szkolnych warsztatu maszyn i urządzęń”, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Projekt aneksu do porozumienia zawartego z Województwem Kujawsko – 

Pomorskim dnia 13 listopada 2020 r. w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów 

dziennych liceów i techników. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt aneksu do porozumienia 

zawartego z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia 13 listopada 2020 r. w sprawie 

przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników. 

Zgodnie z zawartym porozumieniem trzech uczniów ze szkół ponadpodstawowych 

prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski otrzymuje w okresie od września 2020 r. do 

czerwca 2021 r. stypendia Marszałka w wysokości 300 zł miesięcznie. 

 

Pani Paulina Smykowska – aneks dotyczy zmian w finansowaniu. W porozumieniu było 

określone w jakiej formie będą przekazywane środki od września do grudnia 2020 r. 

Jednocześnie porozumienie zakłada, że  wysokość i tryb przekazania środków na okres  

od stycznia do czerwca 2021 r. zostanie określony aneksem do porozumienia i ten aneks 

właśnie tego dotyczy. 

 

Pani Lidia Tokarska  – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do 

porozumienia zawartego z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia 13 listopada 2020 r. 

w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do porozumienia zawartego z Województwem 

Kujawsko – Pomorskim dnia 13 listopada 2020 r. w sprawie przyznania stypendiów  

dla uczniów dziennych liceów i techników. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 20 stycznia 2021r. znak: PS.4363.1.2021 wraz z projektem 

aneksu do porozumienia zawartego z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia  

13 listopada 2020 r. w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów  

i techników, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska  – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 11:42. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


